
Molim vas da mi dostavite informaciju o tome šta se trenutno dešava sa turističkim kioskom na 
Baščaršiji. Da li će taj projekat uopšte profunkcionisati ili neće? Kakav je generalno trenutni 
status u vezi sa tim pitanjem?


